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Har du vært snill i år??? 

 



Nei, trur du ikke det har blitt midten av desember 

allerede! Eg sei ikke meir! 

Hvor heldige er vi ikke som kan oppleve førjulstida i 

trygge omgivelser når en ser på alt det grusomme som 

skjer i verden rundt oss. Hva betyr da de mange 

luksusproblemer som opptar oss: «Har ikke fått bakt alt 

jeg hadde tenkt!» «Fikk ikke vaska de kjøkkenskapene…» 

«Ka i all verden skal jeg kjøpe til ho gammeltante?» 

Jula kommer til oss, og de fleste av oss har det vi trenger 

og mer til. La oss gå inn i høytida med lave skuldre og med 

tid til hverandre. Mange har brukt anledningen til å dele 

godene med andre; både lokalt, nasjonalt og 

internasjonalt. Det er en viktig tradisjon å ta med seg. 

Etter å ha hatt en flott og kald vinter ganske lenge 

allerede, med julestemning i flere uker – og ei flott 

markering av julegrantenning på gamleskola - er vi klare 

til å ta juleferie snart. Noen må, også i år, være på arbeid 

når vi andre har fri. Vi sender en ekstra tanke og hilsen 

til dere. 

Også i 2023 har det vært mange- og ulike aktiviteter i 

ungdomslaget som behørig har blitt dokumentert i 

Heimhug – og som igjen blir tatt godt vare på i «nasjonens 

hukommelse» i selveste Nasjonalbiblioteket. Det kan du 

lese mer om i dette julenummeret. 

 

Redaksjonen ved Marion og Britt Nancy takker for denne 

gang, og ønsker dere alle ei nydelig jul. Vel møtt i 2024!  
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SMÅNYTT - KE’ SÅ SKJER? – SMÅNYTT – KE’ SÅ SKJER? 

 

 

Trening – vårsemesteret 2024 

Da går året mot slutten, og parallelt med julemodus er det 

også på tide å planlegge aktiviteter til neste år. Maiken 

stiller opp med samme treningsopplegg som tidligere. 

En dobbel treningstime med blanding av styrke, kondisjon og 

restitusjon/avslapping. Dette har vært suksessoppskrift de 

siste par-tre årene. 

 

Treningstid: mandager kl. 1800-1930. Oppstart 15.januar. 

Alteren skole. 

 

På grunn av begrenset plass tar vi inn max 16 påmeldte. Først til mølla!!!          

Kontakt Britt Nancy for påmelding på tlf. 906 34 943.  

 

Pris: 16 treningsdager – totalt kr. 1450 kr. Plassen er sikret når påmeldingen er 

bekreftet av Britt Nancy og man har betalt innen to uker deretter. Kontonummer oppgis 

når man har fått bekreftet plass.  

 

Alteren andeløp 2024 

Komiteen hviler ikke på laurbærene. Andeloddene for 2024 er knapt tørre fra 

trykkeriet og på tur fra Bodø til Mo. Disse vil bli i salg før jul. Ønsker du å 

kjøpe ett eller flere til deg selv eller å gi bort i julegave: kontakt Gerd Lillealter 

(ungdomslaget) eller Line Antonsen (skytterlaget) 

 



 

SMÅNYTT - KE’ SÅ SKJER? – SMÅNYTT – KE’ SÅ SKJER? 

 

 

Angående overtakelse av skola: «Intet nytt under solen». Mens vi venter oppfordrer vi 

de som låner skola til å måke av trappa når de er der, slik at det ikke trås ned.            

UL Daggry har inngått en avtale med Elisabeth Bakken om brøyting inn til 

skolebygningen ved større snøfall. 

 

Nissen er på plass ved Lomtjønbua  

Nytt av året er også en egen dør inn til 

nisseland.  

Den står like ved Lomtjønbua. Tenk så 

heldige vi er som har egen inngang til 

nisseland og hvor ingen trenger nøkkel!  

 

Gullkorn fra barnemunn om jul: 

Hyrdene hadde turban på hodet mens de 

gjetet sauer og høner. Etter at hyrdestunden 

var slutt, dro de for å besøke Jesus på 

julaften. Det er derfor vi gir hverandre gaver 

i dag. Men de spiste nok kanskje ikke ribbe. 

Jeg tror de spiste grønnsaker og drakk vin. 

Eller kanskje de grillet eselet tross alt? 

(Julian, 7år) 

|Neste  

 

 

 

 

 

 

 
 
 

 

Julekort tegnet av Karl Uchermann   

(Fra Nasjonalbibliotekets samling) 

 
 



Høstbasaren 2023  

Søndag 5.november ble den tradisjonelle høstbasaren arrangert av en av de 

trofaste komiteene i ungdomslaget.  

På ettermiddagen var kaffen kokt og vaffelkaka stekt, og det passa perfekt 

etter middagstid. Store og små fylte gymsalen og snart var åresalget i gang!  

Det klirra og klikka når årene skulle sjekkes og spenningen var stor på alle 
bordene. Akkurat som det pleier å være, var det ett-to bord som utmerket 

seg med ‘JA!!!’ og dro hjem med både strikkalester og fruktkurv. 
Gevinsthyllene hadde godt utvalg – og det er imponerende hva som hentes 

inn fra både næringsliv og private.  

 

PS,,,,,Hanefar var ikke gevinst – han 
berre sjekka at det heile gjekk rett 
føre seg… 

 

 

 

Loddselger fra innhyra langveis fra. 
Kommer du på besøk til bestemor Mette i 
Røbergenget, ja så kan det bli forskjellige 

oppdrag å få. Even stilte sporty opp og loggførte 
loddkjøpere som kom på basaren. Det må også 
nevnes at et annet bestemor-ban va en skikkelig 

proff selger av årer.  

Og kompetansen med skikkelig basar er viktig å 
få overført til kommende generasjoner – det er 
ikke lett å forstå at det er lodd – og ikke en kniv 

til å dele kaka med når begge deler er på bordet 

samtidig…… 

 

 

Vi takk førr ei koselig stund med mange spennende øyeblikk.  

 

Hovedgevinsten - et reinskinn - 
vant Einar Nymo 



Halloween 2023   

 

Årets Halloween-feiring på gammelskola skilte seg litt ut fra tidligere år, da det var 

færre førskolebarn. Det hadde nemlig vært et eget opplegg for de minst i forbindelse 

med den ukentlige barnetrimmen.Dermed ble det kanskje en mer ensartet gruppe 

skoleunger – samt noen foreldre- og totalt litt færre enn tidligere. Noe færre enn 50 

innbetalte, men allikevel et bra oppmøte.  

Vi merket oss at det var gjennomført temapyntet i alle rom. Mye forarbeid gjort av 

komiteen med hjelpere. Hilde Anita fortalte at flere ville få glede av de pynta lokalene 

med «skrekkjelleren» inkludert, fordi en skoleklasse på Båsmoen skulle få låne lokalene 

dagen etter. Det kalles gjenbruk! Raust og fint å dele med andre, BRAVO! 

 

 

 

Heimhug var bare 

til stede en times 

tid, men fikk sett at flere rom var i bruk til lek og spill, inkludert 

bordtennis. I tillegg fant vi kaféområdet der man ble fristet av 

både søtt og salt samt leskende drikker fra kiosken. 



Skrekkjelleren ble også 

besøkt av de fleste – det 

var til tider kø for å 

komme ned. Med 

skrekkblandet fryd 

fungerer den etter 

hensikten. 

Alle fikk en godtepose på 

inngangsbilletten, men man 

klarer jo alltids å spise 

mer! Og, da er det perfekt 

å kunne kjøpe ekstra for 

noen medbrakte kroner 

eller med Vipps. 

 

Senere på kvelden ble det både 

trekking av premie på inngangsbilletten, 

danset og kåret vinnere i Limbo.  

Igjen hadde ildsjeler sørger for 

møteplass og skrekkelig koselig kveld 

for de noe større ungene på Alteren. 

Venner fra Båsmoen fant også veien til 

Alterneset. 

Ute var det magisk vakkert månelys 

med spennende skyformasjoner, som 

forsterket stemninga for denne 

kvelden. 

 

 

 



Åpen gymsal på 

Alteren Skole 
Av: Maja Eide 
 
Heisann! 
 
Jeg tenkte å fortelle litt om hva som 
foregår i gymsalen på onsdager! 
 
Vi åpnet opp gymsalen første gang 
4. Oktober og siden da har det hver 
onsdag vært barn og lekt og kost seg 
i gymsalen. Vi har vært veldig mange 
noen dager og ikke fullt like mange 
andre dager, men vi har kost oss 
masse hver gang. Vi er flere fra 
Alteren og omegn som tar turen til 
gymsalen, det har også ryktes i 
barnehagene på Båsmo. Flere har 
tatt turen derfra for å komme å 
være sammen med oss og det er jo 
kjempefint at vi blir kjent, ungene 
våre skal jo starte på samme skole! 
Vi har vært nesten 20 barn på det 
meste, men til vanlig er vi 7-10 
unger. Noen kommer fast og har vært på nesten alle onsdagene, andre kommer innom litt nå og 
da. Det skal også nevnes at barn som ikke nødvendigvis har tilhørighet på Alteren kommer, det 
kan være at foreldrene er fra Alteren, at de er med besteforeldre eller at de er invitert av 
venner/familie.  

 
Alle er velkommen hos oss. Det finnes mange aktiviteter 
for skolebarn, men for de aller minste er det ikke like 
mange tilbud. Tilbakemeldingen er at dette er noe som har 
manglet og har vært savnet. 
 
Da jeg flyttet tilbake til Alterneset i sommer etter noen år 
andre steder i Rana, kjente jeg litt på det at jeg faktisk ikke 
kjenner foreldrene til de minste på Alteren. Jeg kjenner 
foreldrene til de jeg vokste opp med, men ikke de som har 
flyttet hit i senere år. Jeg har ei datter på 1,5 år som jeg 
ønsker skal få en like fin oppvekst som meg, med like gode 
venner som det jeg hadde da jeg vokste opp. Vi er jo 
fortsatt en nær venninnegjeng, de jeg vokste opp med på 
Alterneset. Det å åpne gymsalen har vært så artig og vi har 
møtt masse nye folk, ungene har blitt kjent med hverandre 
og slik jeg forstår det gleder de seg sånn at de starter å 
spørre om gymsalen FØR barnehagen om morgenen på 
onsdager!  

Fullt hus på Halloween feiring 

Alva tar seg en drikkepause 



Vi gjør det ganske enkelt og foreldrene hjelper til å sette 
ut og rydde opp utstyret vi bruker. Ungene leker i 
ribbeveggen, de balanserer og hopper på tjukkasen, noen 
leker med baller, andre med hoppetau. Vi har også vært 
så heldige og fått oss en skikkelig høyttaler som vi spiller 
musikk på. Favorittene i høst har vært Badebussen og 
Baby Shark. Det danses, synges og springes rundt i en 
time. Noen synes tiden går veldig fort og blir kanskje litt 
lei seg når vi skal rydde opp mens andre synes det er godt 
å slappe litt av på slutten. 
 
 
Bilde til venstre:  Høyttaleren er populær blant de 
minste, den har lys show og masse bass 

 
Det har jo vært litt sånn at man blir sittende å prate med 
"de man kjenner fra før", men når barna løper rundt og 
leker med alle så får man møtt litt nye folk. Det har jo blitt 
til at foreldrene også får sosialisert seg litt som et 
biprodukt av dette, og det har vært veldig fint det også. Jeg 
har sagt at så lenge folk ønsker å komme så kommer jeg og 
låser opp. Jeg håper interessen er der og at vi kan holde på 
lenge! Det oppfordres til å komme å være sammen med 
oss på onsdager. Har du et barn eller barnebarn under 
skolealder er det bare å møte opp på onsdager klokken 
17.00. Vi tar juleferie onsdag 13. desember og åpner 
gymsalen igjen 3. januar 2024! Tilbudet er gratis og drives 
på privat initiativ, vi er veldig heldige som får låne 
gymsalen og alt det utstyret skolebygget har å by på. Håper 
på masse lek og moro neste år også, det har vært 
kjempeartig denne høstsesongen! 

 
 
 
 

Vi har i høst fått sponset klementiner og rosiner til 
Halloween-feiring av Bunnpris Båsmo. 
Nå på siste onsdag før jul får vi pepperkaker sponset av 
Haneseth Energi AS. 
 
 
 

Bildet til høyre 

 Tjukkasen er alltid populær. Ida og Alva koser seg 

 

 

Tora og Jenny koser seg med 
rosiner 



 
 

 

ÅRSMØTE I UL DAGGRY 

12. FEBRUAR 2024 

Kl. 20.00 

Sted: Gamle Alteren skole. 

 

DAGSORDEN 

1. ÅPNING 

2. ÅRSMELDINGER 

3. REGNSKAP 2023 

4. BUDSJETT 2024 

5. KONTINGENT 

6. INNKOMNE FORSLAG 

a. Status overtakelse Alteren skole. 

7. VEDTEKTER 

8. VALG  

9. AVSLUTNING 

 

Saker som ønskes behandlet på årsmøtet sendes styret innen 1.februar 2024.  

Kan sendes på mail til hovedlaget@uldaggry.no 

 

 

Velkommen alle sammen!  
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Sted: gamle Alteren skole 

Ta med deg naboen eller venner - og møt andre 

kjenninger til ei trivelig kveldsstund som første 
aktivitet i det nye året.  

 

Mulighet til å leske strupen med diverse fra disken 
(betal helst med VIPPS). 

I tillegg blir det musikk om noen ønsker å trimme 
dansefoten- Bordspillrommet rigges også for de 
som gjerne tar en match.  

 

Hva må du gjøre for å delta?  

• Påmelding via VIPPS til 104633 (UL Daggry).  

• Merk med antall og navn.  

• 50 kr pr påmeldt 

• Påmeldingsfrist: 03.01.2024 

 

 

 

 

  



 

 

 

 

 

 

 

 

    

 

 

Til tross for mange 

kalde kuldegrader – 

men, akk så vakkert 

med hvit snø både på 

marka og i trærne –   

ble det arrangert 

julegrantenning også i 

år.  

 

To herrer fra Alterneset hadde, med meget 

besvær, sørget for å få ei flott gran på plass 

til den store happeningen.  

Med nedtelling fra de ca 50 oppmøtte ble grana tent med «de tusen lys».  

 

 

Komiteen hadde gjort sin flid på alle vis, fra «salgsboden» 

aldeles gratis ble det servert deilig gløgg, saft og 

pepperkaker sponset av KIWI og godteri fra nissen sponset 

av Rana hundesenter. 

Komiteen hadde også satt opp bålpanner som laga ei god 

stemning med vakkert lys og ekte bålvarme. Benke-bordene 

var måket fram og pyntet med stearinlys. 

Med litt sanghjelp fra innspilt julemusikk, ble det noen 

runder rundt juletreet. En og en halv ring jobbet med å 

holde farta og passelige rundetider.  

 



Vi fikk vasket og strøket vårt tøy og vasket vårt gulv, før 

nissen ble påkallet med lokkesangen som alle kan.  

Endelig var han der! Rød og fin, med snille øyne og sekken 

full av godteri. De minste ungene fikk komme fram til nissen 

først, så de største ungene før …til slutt to julefrøkner 

gjorde seg til og fikk snurret nissen rundt lillefingeren og 

lurt til seg hver sin pakke. Men, de hadde – æresord – vært 

veldig snille. 

 

Et effektivt arrangement med alle ingredienser som skal til 

for at man får den rette julestemninga. Tusen takk til 

komite og sponsorer og gode hjelpere!  

  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



AlternRengakakLiga – ARL = 10 år 
 

Jaujau, då va årets trilling i ARL( AlternRengakakliga) asegstyra   

I år med 10-årsjubileum, og Ingvild var vertinne og stilte hus og ovn på LitjAltern til 

disposisjon for bakinga - som altså vara heile lørdagen!  

(og det var bra, ettersom vi hadde rusta oss med alskens fludium, var tross alt en 

feiring på gang).  

I anledning dagen ble det satt av tid til 

at 3 lærlinger fikk prøve seg litt ved 

bakebordet (legg merke til bake-

bekledningen for lærlinger). Jon ble ikke 

foreviget på filmrullen, men besto også 

prøven med glans! Lærlingene ble 

grundig instruert om å trille passe tynt 

og passe langt, og ikke minst: snurre 

ringene rett vei!  

Alle som har spist vrangsnurra 

rengakaka, veit at det kan føre til 

dramatiske konsekvenser Man kan bli 

både vrang og vrien, snu klærne på 

vrangen og ellers forkynne vranglære 

om mangt og meget. Nei, man må sørge 

for at tradisjon og riktig teknikk 

videreføres til kommende generasjoner.  

Her tar vi ansvar!  

I anledning jubileumsåret 

tok vi i bruk vekt og veide 

hvert emne. Vi starta med 

emner mellom 30 og 33 

gram, reduserte til 25-27 

gram før vi avslutta med 

en bakst med 

tapasrengakaka der de 

ideelle mål var 10-12 gram.  

 

Atter en sesong i ligaen er klokket 

inn – og vi ønsker alle rengakakas 

venner ei god adventstid  

 

 

  

  

Lærling Karianne Lærling Even 



Juleverksted for store og små 

Aktivitetsgruppa for barn og unge inviterte til juleverksted på tvers av 

generasjonene torsdag 23.november.  

Hit kom det mange bestemødre, bestefedre, mammaer, pappaer, tanter og 

onkler for å nevne noen. Komiteen hadde satt frem mye rekvisita til å boltre 
seg med – her var det bare å la kreativiteten blomstre. Som sagt så gjort – 

den ene kreasjonen etter den andre vokste frem. Etter ei flott og kreativ 

stund, så var det felles kveldsmat med mye godt på bordet.  

 

 

 

 



Heimhug blir avlevert til Nasjonalbiblioteket, og åtte 

alterenværinger bidrar til at kulturarven blir tatt vare på og 

gjort tilgjengelig for publikum 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Totalt 579 personer er ansatt i Nasjonalbiblioteket, fordelt på 299 i Rana og 280 i 

Oslo.  

Det er utrolig mye å si om NB, så for spesielt interesserte anbefaler vi å lese mer på  

nettsider eller f.eks. på den siste årsmeldingen for 2022. 

Nasjonalbiblioteket samler inn, bevarer og tilgjengeliggjør alt som er publisert for 

norsk offentlighet. 

 

I Mo i Rana sikres Nasjonalbibliotekets samling i store haller inne i Mofjellet, fysisk og 

digitalt. Der blir også dokumentbasert kulturarv fra norske arkiv, museum og bibliotek 

digitalisert og bevart. 

 

På Solli plass i Oslo kan publikum besøke bygningen fra 1914 som rommer utstillinger, 

arrangementer, kafé og lesesaler. Publikum kan også oppleve Nasjonalbibliotekets 

redaksjonelle formidling gjennom podkaster, sosiale medier, videoreportasjer og 

strømming på nett.  

Lov om avleveringsplikt er sentral i arbeidet som gjøres i Nasjonalbiblioteket. Den nye 

loven som trådte i kraft 1. juli 1990 samt et solid forarbeid gjort av dyktige fagfolk, var 

grunnlaget for at vi fikk ei avdeling til Mo i Rana. Loven blir håndhevet og administrert i 

https://www.nb.no/om-nb/
https://www.nb.no/om-nb/arsrapportar/


her. Det nye og banebrytende med denne loven, var at den også tok høyde for å kunne 

kreve inn digitale dokumenter og bl.a. kringkasting. Inntil da var det kun mulighet for å 

kreve trykt materiale. Mange utenlandske nasjonalbibliotek har senere blitt inspirert av 

den norske loven og dens forskrifter. 

 

En visjon i Nasjonalbiblioteket er at alt skal bli gjort digitalt tilgjengelig for så mange 

som mulig. I dag finnes det en Bokhylla-avtale, som er inngått med rettighetsinnehavere 

slik at alle i Norge fritt får digital tilgang til alle bøker som er utgitt i Norge til og med 

2005 i Nettbiblioteket på nb.no.  

 

Det foregår storstilt restaurering og digitalisering av trykt materiale, lyd- og film i 

Rana. Drøyt 100 

personer, jobber med 

digitaliseringen. 

 

I Rana jobber åtte 

personer med nær 

tilknytning til Alteren: 

Line Fredriksen 

(Hammeren-jente som 

nå har bodd mange år 

på Steinholmen med sin 

familie), Fredrik Krogh 

(oppvokst på 

Stibergan), Simon K.K. 

Almli fra Almlia, 

Andreas Børsheim (også 

oppvokst på Stibergan), 

Kine Tverå Seivaag 

oppvokst på Alterneset 

og samboer Aleksander 

Øwre fra Aldersundet 

(paret bor nå i Anna 

Steinfjell-huset) også 

Maja Westgaard 

Salamonsen (oppvokst 

på Alterneset) og 

mamman Britt Nancy i 

redaksjonen fra 

Alterneset. 

 

På bildet er seks av de åtte samlet. Bak fra venstre: Kine, Maja og Simon. Foran fra 

venstre: Britt Nancy, Fredrik og Andreas 

 

https://www.nb.no/pressemeldinger/ny-bokhylla-avtale-gir-deg-digital-tilgang-til-400-000-boker/


 

De nevnte alterenværinger med fast arbeid i Nasjonalbiblioteket på Mo, representerer 

til sammen bredden av ansatte som står bak det tilbudet publikum høster godt av. Vi 

jobber med pliktavlevering, digitalisering og teknisk support for å få dette maskineriet 

til å gå som det skal.  

 

 

Andreas er ansatt i IKT-avdelingen hvor han jobber som utvikler i nettarkivet, hvor 

de arbeider med å bevare norske nettsider.  Jobben består i korte trekk av 

programmering av verktøyene som brukes til dette, fremvisning av nytt og gammelt 

innhold og å sørge for at innhøstingen går som den skal. F.eks. blir hjemmesiden til UL 

Daggry lastet ned og bevart. 

Det er mange ansatte i denne avdelingen. Både innen drift og utvikling. Det er f.eks. 

kolossale datamengder og maskinpark som skal bevares og vedlikeholdes.  

 

Simon, Line, Aleksander, Fredrik og Kine er ansatt i avd.Kulturarvdigitalisering.   

 

Hos Kulturarvdigitalisering – Levende bilder, digitaliseres film og video. 

Nasjonalbiblioteket har bl.a. en stor samling film fra 1903 og fram til i dag. 

Filmarkivarer velger ut materiale som skal prioriteres for bevaring. Mye film er i dårlig 

forfatning, og som det haster å få bevart før materialet går tapt. I de tilfeller vi har 

flere eksemplarer av samme film, må alt sees igjennom for å avgjøre hvilket eksemplar 

som egner seg best som utgangspunkt for bevaring. 

Bevaring kan gjøres både analogt og digitalt, men først må filmen prepareres og renses. 

Hele filmen kontrolleres møysommelig. Diverse skader og dårlige skøyter blir utbedret, 

slik at filmen tåler å kjøres gjennom en skanner. 

Ved analog bevaring blir det laget en fysisk kopi av filmen, på et nytt og holdbart 

materiale. Dette skjer i Nasjonalbibliotekets eget filmlaboratorium. Den ferdige kopien 

lagres trygt i magasinet i fjellet. 

Ved digital bevaring blir filmen skannet, og deretter digitalt etterbehandlet. Den 

digitale filmen blir også lagret i fjellet, i det digitale sikringsmagasinet. 

Både ved analog og digital bevaring, lyssettes filmen slik at lys, kontrast og farger blir 

så likt originalen som mulig. Det er viktig at det 

opprinnelige uttrykket bevares. Filmen blir kontrollert 

i Nasjonalbibliotekets kino, hvor den nye 

bevaringskopien blir sammenlignet med originalen. 

Hos Kulturarvdigitalisering – Papir, digitaliseres 

Nasjonalbibliotekets enorme samling av aviser, 

tidsskrift og bøker. I tillegg digitaliseres en god del 

arkivmateriale for Arkivverket. 

Ettersom det er stor variasjon på formater på dette materialet, brukes det en mengde 

forskjellige skannere. Vi har robotskannere som selv blar om sidene i bøkene og avisene, 

men dette krever at materialet er i høvelig god stand. Materiale av dårlig kvalitet, eller 



i ukurant format, må ofte skannes med manuelle skannere hvor operatøren selv må bla 

om sidene. Diverse dokumenter og demonterte tidsskrifter kan kjøres gjennom en 

dokumentskanner. Vedlegg i stort format, som for eksempel kart og plansjer, skannes 

med en valseskanner. 

Arkivmateriale som vi har skannet for Arkivverket omfatter blant annet folketellingen 

fra 1920, hovedregisterkort og diverse protokoller. I disse dager digitaliseres 

landssvikarkivet. Dette arkivet inneholder 90 000 saker, og denne jobben vil ta flere år. 

I andre seksjoner tar man seg av digitalisering av bl.a. foto, lyd og musikk.  

 

Maja og Britt Nancy jobber i ulike seksjoner knyttet til pliktavleveringen.  

Maja jobber som del av 

førstelinja med registrering og 

fordeling av pliktavlevert musikk, 

herunder CD-plater, vinylplater og 

kassetter. Musikken fordeles til 

sikringsmagasinet og 

depotbiblioteket her i Rana, samt 

et brukseksemplar til utlån ved 

Nasjonalbiblioteket på Solli plass i 

Oslo. Hovedsakelig er hennes 

arbeidsområde nyutgitt musikk, 

men hun jobber også med 

samlinger donert av 

privatpersoner og bibliotek. 

 

Britt Nancy jobber i seksjonen hvor alle norske tidsskrifter, aviser, bøker, postkort, 

plakater, kart og småtrykk blir registrert i ulike databaser og biblioteksystem. 

Utstrakt kontakt med tusenvis av leverandører (utgivere og trykkeri) for oppfølging av 

materialet. Det blir avlevert både trykt- og digitalt. Målet er at det meste også skal 

avleveres digitalt, slik at man ikke må digitalisere nytt materiale – som er født digitalt. 

Hun jobber også med internasjonal standardnummerering (ISBN, ISMN og ISSN). 

 

Logistikk er et vesentlig stikkord for NBs produksjon og virksomhet. Tonnevis av 

materiale kommer inn, blir sortert og fordelt til de ulike fagavdelingene – før de blir 

sendt videre til de ulike samlingene og avdelinger. Ett eksemplar av alt som tas vare på 

blir arkivert i klimastyrte sikringsmagasiner i Mofjellet bak Nasjonalbiblioteket.  

Heimhug ligger bevart i fysisk tilstand fra åttitallet og fram til og med 2021. To fysiske 

eksemplarer ble avlevert og fordelt til Oslo og Rana. Fra 2022 blir den kun digitalt 

avlevert, fordi antall fysiske eksemplarer nå er nede i noen få ti-talls. 

Hoveddistribusjon av Heimhug til leserne er digital.  

Siden jeg (Britt Nancy) har vært redaktør av Heimhug fra 2009, har jeg representert 

utgiver og avlevert eksemplarer – videre så har jeg siden 1990 jobbet med 



pliktavleveringen av tidsskrifter og stått på den andre siden og tatt imot det som blir 

avlevert. Jeg har snakket med utgivere fra hele landet og forsøkt å overbevise de som 

har vært negative til ordningen, om at deres årbok, medlemsblad, fagblad, tegneserie, 

avis, fanziner, ukeblad, vitenskapelige tidsskrift, årsmelding osv. osv. er viktig for å 

kunne dokumentere den norske kulturarven og for å være en del av nasjonens 

hukommelse. Ikke alle har gode arkiv tilbake i tid, og da er det trygt å vite at 

Nasjonalbiblioteket tar vare på alt de utgir – om det skulle oppstå vannskader eller 

brann som fører til at deres egne arkiv blir ødelagt rett før de skulle lage et 

jubileumsskrift f.eks.  

 

Å avlevere digitalt foregår via sikker pålogging i Altinn. Her lastes filen (PDF) opp. Man 

legger til enkle metadata som tittel og utgivelsesår, samt utgivers navn. Heftet kommer 

da rett inn i en egenprodusert applikasjon som heter «DIMO»  

Hver og en blir åpnet, sjekket for mulige feil og mangler, koplet til en ID som relaterer 

seg til biblioteksystemet vårt – derfra hentes korrekte data. Den godkjente fila blir så 

lastet videre før den til slutt havner i Nettbiblioteket. På bildet finner vi både digitalt 

avleverte hefter og digitaliserte hefter – som framstår samlet. Enda er ikke de eldre 

heftene blitt digitalisert, men de finner man uansett samlet på Heimhugs hjemmesider. 

 

 

 

I biblioteksystemet «Alma» ligger Heimhug med både trykt- og digital post 

 



Den gamle julenissen 2023  

Av Jan Robert Antonsen 

 

Den gamle julenissen satt fortsatt i gyngestolen og 

tenkte. Denne gangen hadde han bestemt seg for å 

ikke tenke på lasaretter og landingsplasser for 

flyvende reinsdyr. Det holdt en stund – i hele 37 

sekunder. 

Julenissen fikk av og til en tanke at en skribent blant kystnissene hadde en hemmelig 

avtale med legemiddelindustrien for å få rødnissene til å kjøpe mer blodtrykksmedisin 

og andre beroligende legemidler. Derfor skrev han slike ting som: «Rødnissene er bare 

26000, men høres ut som en million. Den nye landingsplassen for reinsdyr og andre 

flyvende objekter hadde de skreket seg til. Landingsplassen ville bli lagt på fjellet eller 

nesten i Sverige. osv.» Men siden det kunne tolkes som en konspirasjonsteori holdt 

julenissen denne teorien om samarbeidet med legemiddelindustrien helt hemmelig og sa 

det ikke til noen. Julenissen hadde også noen tanker om at det fantes stormåser med 

lyd både blant blånisser og kystnisser, men også det holdt han for seg selv. Dette kunne 

virke krenkende på flere, også måsene. 

Det kunne være at rødnisser også skrev ting som kunne provosere. Men som en nisse 

med rødfarge syntes han det som ble skrevet av rødnissene la opp til medisin med litt 

mindre styrke enn skribenten hos kystnissene. Det kunne være at rødnissene kunne 

virke i overkant belærende med sine tall, regnestykker og snakket om de ytre strøk. 

Nissen tenkte også av og til om han burde gå av med pensjon. Det hadde nok vært 

lettere å bli pensjonist om han hadde vært ansatt som direktør i Helse litt lenger mot 

Nord eller direktør i en batterifabrikk, men han trivdes i jobben som julenisse og ville 

fortsette litt til. 

Den gamle julenissen likte jazznissene og han var litt bekymret over at det ble snakket 

om at rødnissene og blånissene ville overta deres områder. Han merket sympati for dem 

allerede fra en gang han var på skitur på 

Berget som det ble kalt, og julenissen spurte 

en Berget-beboer hvilken løyperetning folk 

og nisser skulle følge i skiløypa. Svaret var 

klart: «Her på Berget går vi i begge 

retninger.» Dette syntes han var befriende, 

for i skiløypene til rødnissene var det merket 

med skilt om at bare én løyperetning var 

tillatt. En annen gang han gikk til fots i 

området, ble han spurt av en eldre Berget-

beboer om hvilken tilknytning til Berget han 

hadde. Det syntes han bare var koselig.  

 



Hos Jazznissene og i nærområdet var det en rik politisk partiflora som det kalles. Det 

fantes flere varianter i både rødt og andre farger.  

Samtidig følte nissen seg i godt selskap når det ble arrangert Jul på Berget en stund 

før jul. Der kunne han treffe likesinnede. Utrolig nok måtte det loddtrekning for å finne 

ut hvem som skulle styre hos Jazznissene. Det fulle navnet for de som bodde der var 

egentlig Båt, fjord, fjell og Jazznissene, men det var for langt å si. Det er viktig å si at 

det Finnes også andre fine steder hos Jazznissene. 

Den gamle julenissen var bekymret for de små jazznissene som nå hadde muligheter for 

skolegang ganske nært der de bodde. Dette var det mye diskusjon om før de skulle 

velge folk og nisser inn blant de styrende hos jazznissene. Likeledes var det diskusjon 

om grønn produksjon av mat kontra grønn industri? Uansett dersom blånissene og 

rødnissene skulle dele opp landet til jazznissene ville de da kunne bli enige om hvor 

grensene skulle gå? 

Det var nå slutt på et sangkor som bestod av både 

blånisser, rødnisser og kystnisser. Dette syntes Han var 

synd. Men, nå så det ut som noe nytt skulle oppstå fra det 

gamle koret, men med noen nye stemmer. 

En bekymring nissen delte med mange var klimaet. Det 

hadde vært varmerekorder rundt omkring i hele verden. 

Det var grunn til bekymring, fordi overalt på hele kloden 

hadde det vært ekstremt varmt i løpet av året. Nå håpet 

julenissen at klimaet ikke ville endre seg så mye, slik at 

både små jazznisser, kystnisser, blånisser og rødnisser fikk 

oppleve snø og vinter.  

Likeledes lurte han på hvordan arbeidsforholdene ville bli 

for de flittige smånissene på juleverkstedet på Nordpolen. 

Det var ellers to regler som ble innprentet ved morgensamlingen på juleverkstedet for 

julenissens småhjelpere. Revidert siste år.  

1. regel: Du skal være grei og snill og behandle din neste som deg selv. 

2. regel: Ikke handle aksjer uten at dine nærmeste vet om det. 

 

Ute i verden var det ellers fortsatt et mørke etter tsaren i Russland som fortsatt ville 

tvinge broderfolket inn under sitt herredømme. Men det skjedde ting som gjorde at det 

ikke var sikkert tsaren hadde så stor makt som tidligere. Men de som trosset tsaren ble 

utsatt for uhell og ulykker. 

Den gamle nissen var spent på De Forente Stater som ikke var særlig forent. Hvem ville 

bli president og styre i dette landet? Den nåværende presidenten som var gammel og 

snublet i ord og i føtter. Eller, den presidenten før det som gjorde og sa så mye rart. 

Nå kunne det kanskje ende med at han ble dømt som kriminell og samtidig ble president. 

Julenissen håpet på at en litt yngre kandidat ville komme frem i lyset. Det var i det hele 

tatt litt trist med disse motsetningene som red landet som en mare.  



Det var ellers mer uro enn normalt i landet der 

det lille barnet var født som var en viktig del av 

julefortellingen. Det var helt forferdelig og 

umulig å beskrive hva uskyldige barn måtte 

gjennomgå nå. 

 

Den gamle julenissen gikk ut på trappa og så mot 

stjernene. Hva ville framtida bringe? Luften var 

klar og i tillegg til stjernene viste månen seg 

lysende på himmelen. Det var mange negative 

ting i verden. Det var viktig å finne noe å glede seg over. Den klare himmelen var en slik 

ting å glede seg over. 

 

Tankene gikk til de som opplevde krig og mørke. Alle disse ville han ta med i 

kveldsbønnen sin mens han tente lys. Det føltes smått, men i kveld var det han kunne 

bidra med. I morgen var en ny arbeidsdag der han skulle forberede transporten der han 

etter statistiske beregninger hadde 31 timer på å få fordelt alle julegavene til alle i 

hele verden. Det ville bli travelt.  

 

Nå kastet han et siste blikk mot himmelen der et stjerneskudd viste seg noen sekunder 

før han gikk inn for å tenne stearinlysene og ta med et naivt, men inderlig ønske om 

fred. 

 

 

 



Hjemme hos …… 
 

Vanligvis er det Heimhugs redaktør Marion Brun 
som overrasker tilfeldige bøgdaværinger med 
uanmeldt besøk. Men denne gangen var det 
hennes tur til å bli overrasket … da stuntreporterne  
Mette og Ingvild en mørk desemberkveld  plutselig 
dukket opp i Litjneset , til «Hjemme hos»  
Marion og hennes bedre halvdel , han Snorre Tro. 

 Sistnevnte møtte vi på utomhus, hadde han hørt 
rykter om vår ankomst? 
 Nei da, han var bare ute og henta ved. En mann helt 
etter vårt hjerte.  
Vedbæring e mainnfolkarbeid, og kjerringen skal ikke frys ! 

Vi kom oss inn ytterdøra på høvisk vis, etter at Ingvild først prøvde seg på en overraskende 
ankomst via altandøra, muligens for å hindre husets frue i å flykte ut den veien etter å ha 
sett oss. 
Vertinnen tok det hele med stoisk ro og ønsket oss velkommen i yttergangen.  
 

Denne kvelden i oppdrag som barnevakt for barnebarnet, 2 år gamle Elisabeth som lå på 
loftet - intetanende om åsgårdsreia som ramlet inn hos besteforeldrene i kjelleren. 
Dermed fikk vi også demonstrert nymotens barnepass, et kamera knytta opp til mobilen, 
som fulgte med at jenta sov fredelig og godt. Og det gjorde hun under hele besøket.  Har 
kanskje arvet sovehjertet etter bestefaren?   

I bildegalleriet på veggen hang hele 
storfamilien, mor og far med døtrene 
Mari Kristin og Johanne, samt 3. 
generasjon Elisabeth omkranset av et 
assortert utvalg med egne tegninger.  
Fiffig dandert, om vi så må si det selv. 
Bare å bytte ut etter hvert som det 
kommer nye!Reporterne var både svang 

og 
kaffetørst, og ble lange i maska da det i fatet på 
sofabordet kun lå en enslig sjokoladerisbolle. Burde vi 
tatt med matpakke? Nei da, mens vi fullstendig uten 
blygsel fauk rundt og fotograferte, bar Marion på 
bordet både rengakaka (bakt av ARL- se egen 
reportasje) kamkaka, syltarull, mernpølsa, og heldigvis 
meira risboller samt ingefærkaker med artig fasong 
(det er slik nye retter skapes) Og vi åt!!! Og vi lo!!! 

 



 

Det firbeinte familiemedlemmet, elghunden 
Santo prøvde å egle/elge seg innpå oss – men 
måtte slukøret tasse vekk fra de deilige dufter. 
Han var godt oppdratt. (Som herren, så hunden) 
Vi må også nevne serveringen. Det opplyses at 
Snorre ikke fikk ikke smake på sjokoladebollene 
før han hadde montert en hylle.  Ser for oss da 
Marion gikk med en dinglende sjokoladerisbolle 
foran hans nese mens han svettet med 
monteringen. 

Så ble flaggpostblokka leita fram, nå var det tid 

for mere graverende journalistikk.  
Herren i huset ble våt i øyekroken da 
han fikk se blokka med det norske 
flagg, minnene strøymde på fra da 
han arbeidet i Store Norske på 
Svalbard og skrev kjærlighetsbrev til 
Marion, just på ei slik blokk.  
Legg merke til at det på bildet vises 
et knyttet bildeteppe med staute 
isbjørner på i bakgrunnen ; 
mannen satt no ikke bare å skreiv/ 
skreik der opp i isødet, han dreiv 
også med husflidsaktiviteter. 

 

Men så var det Marion vi ville vite mere om. Hvor vokste hun opp? 

Hun trådte sine første barnesko som bondedatter på Reipå i Meløy, i en familie med mor 
Mary, far Harald og 5 søsken. Der gikk hun på barneskolen, så til Ørnes for å gå på 
ungdomsskole. Etterpå flyttet hun til Hemnesberget hvor hennes foreldre nå bodde. Der fikk 
hun et vikariat i Hemnes sparebank  (det var i de dager det var en bank nær deg). Dette ble 
etter hvert til fast jobb som varte i 6 år. Vi får en aning om fasinasjon for økonomi, tall og 
systemer, når vi hører at hun etter hvert satte kursen til Sandnessjøen til en ny bankjobb. Vi 
kan avsløre at i Sandnessjøen ble hun kjent med Petter Talseth, det var heldigvis før flyplass/ 
sykehuskrangel. Dermed foregikk møtene i fred og fordragelighet. Synd egentlig, tenk om vi 
kunne hatt pikante avsløringer å komme med.  



Etter hvert gikk ferden til Trondheim for videre bankjobb. 
Muligens hang dette sammen med at en kar fra 
Hemnesberget med navn Snorre var der? Derom seier ikkje 
soga noko, men vi kan ane en viss forbindelse. For å avslutte 
yrkesveien, kan vi berette at Marion ble ansatt på Statens 
innkrevingssentral og hadde forskjellige jobber der. Den er 
nå en del av Skatteetaten – og der er nå Marion havnet. 
Når det gjelder Snorre,  jobbet han i Altermarka helt til gruva 
der ble nedlagt. Nå er han på Rana Gruber, med datter og 
svigersønn på samme sted. Her har datter Mari -Kristin 
sannelig gått i sin fars forspor.  

Etter denne oppsummering av liv og levnet, var vi klare for 
avsløre hvordan er det med vedkassa? 
Den var selvfølgelig behørig oppfylt der den sto i kroken ved 
den rødglødende ovn. Med never til opptenning ,briketter og 
fyrstikk i umiddelbar nærhet. Absolutt godkjent! 
Ja, der hang sågar to bunter kongsgress til tørk på veggen. De 
var knusktørre og klare til å sette smak på både kjøttsuppe, 
lapskaus og rull.  

Tilbake til Marion og hennes ferd fram mot å bli Alternværing. 
Hvor gikk veien videre fra banklivet?  Jo, snart kom det friere til gards.  
Snorre var en av dem, etter hvert fikk han jobb som stiger i Altermark Talkgruber og bodde i 
Altermarka. Han fikk los på - og nedla den fagre møy. Det kan vi si med sikkerhet, for da 
Marion kom etter, var hun såkalt høygravid i ordets rette forstand.  2 uker etter at de flyttet 
inn i kårleiligheta hos Borgny og Asbjørn Heien, kom eldste datter Mari-Kristin til verden ( 
nov -91). 

 
Marion og Snorre har bare gode minner fra Altermarka, der de trivdes godt med  gjæve og 
trivelige folk de der ble kjent med – og enda omgås. De bodde der i hele seks år, mens 
lillesøster Johanne ( f. - 94 ) gjorde familien komplett . Så ville de ha sitt eget -og de fikk tomt 
hos han Thorbjørn Alterskjær og bygde seg nytt hus øverst i Litjnesbakkan. Etter hvert kjøpte 
de bruket.  

Hus, ja, det heter seg at enkelte kan ha «hus under hver busk», og Marion og Snorre er 
nesten der. Her nevnes: Småbruk på Tjøtta , nærmere bestemt på øya Tro, der hans far 
vokste opp (her ble for øvrig mange ideer og tekster til siste revy produsert)  Gammelt 
småbruk på Kvitneset uti Ranfjorn, hvor Snorres mor vokste opp (også åsted for revyskriving)  
og ikke minst den nye lille stua i Litjneset, som de bygde til han Torbjørn. De siste årene fikk 



også han oppleve moderne bekvemmeligheter som både innlagt vann og bad/toalett.  Og 
ikke minst, vei helt opp til huset!  

 

Det passet dem bra at eldste datter Mari-Kristin og hennes samboer Jørn Stian Sperstad 
overtok huset for fire år siden, Marion og Snorre er nå kårfolk i ei stor flott kjellerleilighet i 
samme hus. Ekstra trivelig og en bonus er det, å ha barnebarnet så nært. Kjekt med ei ny 

dronning Elisabeth        

Det må nevnes at Snorre er dynamittkyndig, i mange år smelte han av salutten på 17.mai og 
sørget for at Alternværingene våknet og fikk på seg finstasen. Han var egentlig som vikar for 
Tommy Bjørnådal et år - det varte i 20 år -  så han burde absolutt vært kvalifisert for fast 
stilling . Men nå jobben er nå overtatt av andre. 

Snorre er ivrig elgjeger og har vald på Kvitneset og området rundt. Snorre har skutt 48 elger, 
og skryter av elghunden Santo. Den største elgoksen han har skutt var på 270 kg med 
imponerende 14 spir.  WOW. 

Marion er en viktig ressurs i bygda, og bidrar på mange felt. Da 
begge døtrene ble bitt av hestebasillen, var hun aktiv i Sletten 
kjøre- og rideklubb. Familien har tidligere sjøl hatt 2 hester, 
under de bolde navn Gunnar og Herkules. Denne epoken ble 
over da døtrene flyttet hjemmefra for å studere.  

Hun ble også snart engasjert i ungdomslagsarbeidet, først i 
teatergruppa. Det som gjorde at hun ville prøve seg på scena 
, var en revyopplevelse på Steinrøys. Der fikk hun se Hans 
Gullesen i et nummer - han var ikledd tynnstrømpebukse og 
høghælasko  da han sammen med en annen skuespiller 
utgjorde bardisken på Ramona.  Da tenkte hun :  «tør han 
dette, så tør jeg».  Og nå er hun et fast innslag i det som skjer 
på scena i teaterlagets regi. Blant annet som av en av de 
berømte syklende trimdamer, der kjent under navnet 
Gudrun, iført kledelig joggedress. Etter eget utsagn arvet av 
Therese Johaug. Vi sier ikke mere. 

Litjneset - tatt i 1993 
Litjneset - tatt ca 2008 



 

Marion har også hatt andre roller i UL. Daggry, bl.a. som 
mangeårig redaktør av Heimhug sammen med Britt Nancy 
Westgaard. Hun har vært styremedlem i teatergruppa i mange 
år, og nå er hun på andre året leder for ungdomslaget.  

Marion har mange gode tanker om viktigheten av å ha ei 
levende bygd etter at skolen på Alterneset ble lagt ned og 
Steinrøys ikke er i drift lengre. Bygda Alteren er langstrakt, fra 
Snefjellåga til Bustnes og Alteren / Almlia.  

Da de flyttet hit, var det mange møteplasser:  Alternskolen, 
ungdomshuset, Rolf Jensens butikk, og ikke minst barnelaget 

som hadde treff på Steinrøys. 
Hun gir stor honnør til dagens barne- og ungdomsgruppe i ungdomslaget, som jevnlig samler 
barn og unge på Alteren skole til ulike aktiviteter. De sørger for 17, mai-feiring, 
Halloweentreff, julegrantenning, kosekvelder, for å nevne noe.  

Nå også en småbarnsgruppe som møtes en ettermiddag i uka på skolen, organisert av Maja 
Eide, og dette må sies å være en arvtaker til Barnelaget. Viktig arena der små barn og deres 
foreldre kan bli kjent. 

Hvordan feirer familien jula i år? 
Datteren Johanne og hennes samboer Even er begge leger på sykehuset Innlandet, og har 
kjøpt seg hus på Hamar. Johanne har julefri og kommer heim til Rana, mens Even må jobbe. 
Så det blir tradisjonell julefeiring for husets beboere, både oppe og nede. Og det vil si 
middag i kjelleren, da står det kveite med godt tilbehør på menyen (Potet, gulrøtter og 
eggesmør).  
Kaffe og kaker, samt utdeling av pakker vil  foregå i øveretasjen. I år aner vi at husets minste, 
Elisabeth vil være midtpunktet og gjøre unna pakkeåpninga. Juletreet skal ikke pyntes før 
lillejulaften, Et år prøvde fruen seg med tidligere pynting, men da ble det sendt ut 
avviksmelding. Øvrig pynting kan derimot skje i det stille…etter hvert som 24. desember 
nærmer seg. 

Apropos duker: 
Da vi ba om å få se «dukskuffa», ble 
vi henvist til en fin trekiste i gangen. 
Der åpenbarte det seg lag på lag 
med duker av ymse slag, blant 
annet en vakker blå juleløper med 
nisser brodert i korssting. Laget av 
Marion, 15 år. Altså et 
handarbeidsmenneske av rang, fra 
ungdommen av.  

Handarbeidet har fulgt henne opp 
gjennom årene, damen observeres 
stadig med et strikketøy mellom hendene. Mange er blitt varmet av hennes gensere og 
sokker, for ikke å si ullpledd og babytepper.  



Første juledag er tradisjonen tro innedag.  Ikke lov å gå på besøk. 2. juledag er de på 
Hemnesberget der de sammen med andre spreke Hemnesværinger går romjulsmarsj. Et fast 
opplegg hvert år, her treffes familie og kjenninger, en får 
gått av seg litt ribbefett før det langes innpå med mat 
igjen. Dette har de gjort i over tredve år - uansett vær og 
føre. 

Ellers ryktes det at Marion har et forhold på si, ja hun er 
jo ikke gift, så da er det vel i orden å ha et forhold til 
Lomtjønn -nissen? Så sitat Marion: «I desember har jeg 

to nisser jeg 
må ta 

meg 
av». 

Det 
nærmeste vi kom brudebilde ble derfor 
dette, de har 2 dukker hengende som 
visstnok skal være slik de blir seende ut 
som gamle. Kan være greit å venne seg på 
det. Vi kan se en viss likhet! 

Til slutt: Ja, Marion og Snorre har gått helt i 
kjelleren, men trives med det, og anbefaler 
andre til å gjøre det samme. 

Takk for oss, og for 
behørig bevertning. Som 

i tillegg til den faste føde, også innbefattet en aldri så liten en… til 
reporteren med plagsom hoste ( som dukket så beleilig opp)  

Gooo jul til alle lesere, og Godt Nytt År !  
Kanskje dukker Heimhug opp hos akkurat DEG neste gang?  

 

 

 

 

 

Bladfykvikarer Mette Røbergeng og Ingvild Gjølstad 

 

 

 

 

 

 

 

 



Den stolte julegrana på skoleområdet 

har fått seg en smell i uværet siste uka før jul. 

Det mistenkes at nissefar 

har krasjlanda i juletreet 

Med alle lysene, kunne det nesten se ut som ei flystripe! 


